
C.V. de Brikkebekkesch
p/a Tollistraat 1

6443 EG  Brunssum
Voorzitter : Frank Schulteis Tel : 0623486388

Penningmeester : Richard Stolarski
Secretaris : Jeroen Gerrist K.v.K. 40187556

NL44 RABO 0122 4927 06
www.cvdebrikkebekkesch.nl

Secretaris@cvdebrikkebekkesch.nl

Inspreekstuk gemeenteraadsvergadering 17-09-2024

Beste gemeenteraadsleden, beste burgers van Brunssum,

Voor u staat Jeroen Gerrist,  Secretaris van C.V. de Brikkebekkesch, namens C.V. de Brikkebekkesch 
wil ik graag inspreken op het voorliggend stuk m.b.t. de carnavalsloods.

Niet de carnavalsverenigingen maar 3 particulieren Brunssummers te weten Frank Schulteis, Bert 
Willems en Bryan Zinken, zijn in het voorjaar van 2021 naar de gemeente gegaan voor het realiseren 
van een stalling voor wagens voor carnavalsgezelschappen die meelopen in de Brunssumse 
optochten. Frank Schulteis werd door de gemeente gevraagd om te blijven meedenken, dit heeft hij 
ruim 3 jaar gedaan en toen duidelijk werd dat het plan voor de gewone carnavalsgezelschappen niet 
kon doorgaan en geïntegreerd moest worden in een nieuwe carnavalsloods op de plek van de 
huidige werd hij ook van de een op andere dag zomaar aan de kant gezet en niet meer 
geïnformeerd, wij vinden het niet netjes dat initiatiefnemers zo worden behandeld.

Het realiseren van een stalling voor carnavalsgezelschappen bleek niet haalbaar en toen kwam de 
gemeente met het plan om op de plek van de huidige loods een nieuwe loods te bouwen met plek 
voor 30 wagens. Dit was gebaseerd op de afmetingen van wagens die gebouwd worden door 
carnavalsgezelschappen, wagens van carnavalsverenigingen zijn ongeveer 2x zo groot.

De huidige gebruikers, de carnavalsverenigingen zijn door de gemeente niet vanaf de start bij de 
plannen betrokken. Pas in oktober 2022 is er tijdens een voorzitters overleg in de Karnavalsroad 
Broenssem voor het eerst gesproken over plannen van de gemeente Brunssum, dat zij voornemens 
waren om een nieuw loods te gaan bouwen en een concrete update over deze plannen is in maart 
2023 vanuit de gemeente via de Karnavalsroad Broenssem naar de secretariaten van de aangesloten
verenigingen toegestuurd. Deze informatie was nooit heel erg concreet wat er voor zorgde dat we 
alleen maar meer vragen hadden en geen antwoorden.

Onze voorgangers hebben ongeveer zo’n 35 jaar geleden een loods gestart op de bouwberg met veel
bloed zweet en tranen. Het stoort ons dan ook dat er nauwelijks gebruik is gemaakt van onze 
expertise wat voor ons als heel ongemakkelijk voelt. Nu de plannen er liggen is gebleken dat er 
mogelijk maar 15 wagens gaan passen in de nieuw te bouwen loods, dat soort zaken was op 
voorhand te voorkomen geweest en dat vinden wij dan ook erg jammer. 

Dit plan ligt er ook om onze carnavalsoptocht een impuls te kunnen geven. Gezien deze flink achter 
uitgaat, is er straks dan ook ruimte genoeg om dit soort wagens te kunnen stallen van andere 
carnavalsgroepen zoals bijvoorbeeld de initiatiefnemers uit 2021? 

http://www.cv/


Wij horen in de wandelgangen dat ons verworven recht van ruim 35 jaar waarbij wij 2 gratis 
stallingsplaatsen per aangesloten vereniging van de Karnavalsroad Broenssem hebben, straks 
verleden tijd is. Uit het stuk komt naar voren dat wij straks rekening moeten houden met een 
exploitatie van 6000 euro, hierover maken wij ons net als C.V. de Streupers grote zorgen of we dit 
wel kunnen betalen. Ook wordt er verteld dat wij per vereniging niet meer dan 2 wagens in de 
nieuwe loods mogen stallen. Wat moeten wij met onze overige 5 wagens doen, moeten wij deze in 
een keer gaan verkopen? Dit betekent ook dat wij onze inkomstenbron als vereniging kwijt gaan 
raken. 

Op verzoek van de gemeente is ons als gebruikers gevraagd om voor 1 juli 2024 alle spullen uit de 
loods zoveel mogelijk te verwijderen, m.u.v. de wagens. Dit hebben wij gedaan en vervolgens 
hebben wij niets meer vernomen. Tot dit ingebrachte stuk wat nu hier voorligt en door u als 
gemeenteraad goedgekeurd moet gaan worden, dit verraste ons omdat ons is verteld dat het bedrijf
wat de opdracht was gegund er na de bouwvak zou beginnen met het slopen en weer opbouwen 
van de nieuwe loods. Het was ook nog niet gelukt om stalling te vinden voor de huidige 12 wagens, 
waarbij aan een aantal wagens ook onderhoud gepleegd moet kunnen worden en aan enkele ook 
gebouwd moet kunnen worden. Hierover maken wij ons als vereniging dan ook zorgen hoe dit er uit 
komt te zien, in de korte tijd die er nog is tot aan de carnaval. Dit omdat deze wagens door ons ook 
al zijn verhuurd aan bevriende carnavalsverenigingen.

Wij hebben heel veel vragen die niet concreet op papier staan. Wij zouden graag zien dat deze aan 
de voorkant worden afgesproken met de bestuurders van de huidige gebruikers zodat iedereen 
weet wat er staat te gebeuren en hoe zaken er echt in de praktijk uit komen te zien voor de huidige 
gebruikers. 

Wij wensen u als raad veel wijsheid toe tot het nemen van een goed, en breed gedragen besluit.

Ik dank u voor uw aandacht.

Met vriendelijke groet,

Jeroen Gerrist
Secretaris C.V. de Brikkebekkesch
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